
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Roberta Telusa 

W ostatnich miesiącach doszło do bardzo dużego zawirowania na rynku zbóż w kilku krajach 

graniczących z Ukrainą, w tym również w Polsce. Sytuację tę spowodował m.in. przywóz tysięcy ton zboża 

z Ukrainy, co zakłóciło obrót zbożem od polskich rolników. Problem próbuje normować resort rolnictwa 

w porozumieniu z organami UE. Ale sytuacja ta pokazuje, że nie jest to jednostkowy precedens, lecz może 

mieć miejsce długofalowy problem związany z przywozem artykułów rolnych z Ukrainy. 

W związku z tym proszę o informację, czy trwają prace nad przygotowaniem ochrony polskiego rynku 

rolnego przed przywozem nadmiarowych artykułów rolnych z Ukrainy. 
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